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Vysoké školy by v příštím roce z rozpočtu mohly dostat více
peněz

    České Budějovice 6. září (ČTK), autor: rek dr
Vysoké školy by podle ministra školství Petra Fialy měly v příštím roce hospodařit s 21,8 miliardy korun. Je to zhruba o
700 milionů korun více než měly pro rok letošní. Ministr o tom dnes informoval Českou konferenci rektorů (ČKR), která
jednala v Českých Budějovicích. Částka 21,8 miliardy korun pro vysoké školy je v návrhu rozpočtu pro příští rok, řekl
novinářům předseda ČKR Václav Hampl.
    "V tomto období jsme v minulých letech každoročně řešili, jak máme čelit poklesu ve financích určených pro vysoké
školy, nyní pro nás byla informace pana ministra příjemným osvěžením," uvedl Hampl.
    Vysoké školy měly v letošním roce hospodařit původně s 21,7 miliardy korun. Jenže částka byla v březnu snížena
o 500 milionů korun.
    Podle rektora Vysoké školy ekonomické v Praze Richarda Hindlse je informace o navýšení pozitivní zprávou. "I když
dobře víme, že jde zatím o návrh rozpočtu. Moudřejší budeme někdy v říjnu nebo v listopadu, až se bude rozpočet ve
sněmovně schvalovat," řekl Hindls. Pokud by navrhovaná částka prošla, byla by zvýšená poprvé po čtyřech letech.

Univerzita Karlova využívá zpravodajství z databází ČTK, jejichž obsah je chráněn autorským zákonem. Přepis, šíření,
či další zpřístupňování tohoto obsahu či jeho části veřejnosti, a to jakýmkoliv způsobem, je bez předchozího souhlasu
ČTK výslovně zakázáno.


